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KSAU § 11 Dnr 2024/000018 
 
Slöjdarnas Hus - Ansökan om sponsring av musikarrangemang 
2024 
 
Ärende 
Föreningen Vännäs Slöjd har den 18 januari 2024 inkommit med en 
ansökan om kultursponsring för 2024. De har för avsikt att genomföra ett 
antal entréfria musikarrangemang på Slöjdarnas Hus under sommaren 
2024.  
 
Föreningen ansöker om ett prisbasbelopp, vilket är den nivå som 
kommunstyrelsens arbetsutskott kan ge inom ramen för sin delegation. 
Kommunstyrelseförvaltningen uttrycker sig positivt till att Vännäs kommun 
ska sponsra Vännäs Slöjd men förvaltningen tar inte ställning till vilken 
summa kommunen ska sponsra med. Vännäs kommun har sponsrat 
motsvarande arrangemang under en rad år. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2024-02-22, Emelie Höglander 
Ansökan Slöjdarnas hus, 2024-01-18 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Vännäs kommun sponsrar Vännäs Slöjds kulturaktiviteter på Slöjdarnas 
Hus under sommaren 2024 med 57 300 kr, motsvarande ett prisbasbelopp.  
 
Medelfinansiering: kommunstyrelsens utvecklingskonto. 
_____ 
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KSAU § 12 Dnr 2024/000021 
 
Antagande av kompletterande artiklar i CEMR-deklarationen 
 
Ärende 
De europeiska kommun- och regionförbundens samarbetsorganisation 
Council of European Municipalities and Regions (CEMR), som samlar mer 
än 60 medlemsorganisationer i 40 länder, antog 2006 den europeiska 
deklarationen för jämställdhet mellan kvinnor och män på lokal och 
regional nivå (CEMR-deklarationen). Vännäs kommun undertecknade 
deklarationen 2008. Deklarationen har uppdaterats med några nya artiklar 
och SKR:s styrelse har 26 januari 2024 beslutat att rekommendera alla 
kommuner och regioner att ansluta sig till de nya artiklarna. Vännäs 
kommun bör därför ta ett nytt beslut angående deklarationen och dess 
artiklar.   
 
Utöver att kommunerna rekommenderas att anta eller ställa sig bakom de 
nya artiklarna, så vill även SKR informera om möjligheten att ansluta sig till 
Modellkoncept för jämställdhetsintegrering. Vännäs kommun har redan 
varit med i flera av SKR:s satsningar på jämställdhet, bland annat 
Modellkommun. Vännäs är idag medlem i nätverk inom SKR som främjar 
jämställdhet. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Karolina Johansson, 20234-01-29  
Meddelande från styrelsen SKR nr 2/2024 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2007-02-20 § 40 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen  
Vännäs kommun undertecknar CEMR-deklarationen. 
_____ 
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KSAU § 13 Dnr 2024/000037 
 
Avgift för kommunal familjerådgivning 2024 
 
Ärende 
Familjerådgivning är en verksamhet som kommunerna är skyldiga att 
bedriva enligt Socialtjänstlagen. Den har som huvudsyfte att genom 
terapeutiska samtal hjälpa par med relationssamtal. Vård- och 
omsorgsnämndens ambition är kommunens familjerådgivning ska hålla 
högkvalitativ standard. På grund av låg ärendemängd har det varit svårt för 
kommunens familjerådgivare att upprätthålla kompetensen. Vård- och 
omsorgsnämnden beslutade därför vid sitt sammanträde den 8 februari 
2024 att genom avtal låta Umeå kommun ansvara för att erbjuda Vännäs 
kommuns invånare tillgång till deras Familjerådgivning. 
 
Familjerådgivning är sedan beslut i kommunfullmäktige 2013 avgiftsfritt. 
Skälet som då angavs var att uppföljning och krav på obetalda avgifter inte 
skett och att det i praktiken innebar att vissa medborgare betalade för 
tjänsten och andra inte. Vännäs kommun har idag fullgoda rutiner för både 
fakturering, uppföljning och kravställande på obetalda avgifter.  
 
Vännäs kommun tillhör ett fåtal kommuner som erbjuder kostnadsfri 
familjerådgivning. För 2023 har avgifterna i undersökningen varierat 
mellan 200–650 kr/rådgivningstillfälle. Patientavgift för öppenvård inom 
Region Västerbotten är för 2024, 300 kr per besök. Vård- och 
omsorgsnämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att Vännäs 
kommun inför avgift för familjesamtal och att avgiften följer region 
Västerbottens patientavgift för öppenvård. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll vård- och omsorgsnämnden, 2024-02-08, § 15 
Tjänsteskrivelse Ulrica Westerlund, 2024-02-06 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen 
och kommunfullmäktige 
Arbetsutskottet överlämnar ärendet till kommunstyrelsen utan förslag till 
beslut.  
_____ 
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KSAU § 14 Dnr 2024/000038 
 
Vård- och omsorgsnämnden - Hantering av underskott 2023 
 
Ärende 
Vård- och omsorgsnämndens resultat för 2023, blev -0,8 mkr vilket 
motsvarar en avvikelse mot budget med -0,3 %. 
 
Övergripande bestod avvikelsen mot budget främst genom ökade kostnader 
i samband med införandet av nytt verksamhetssystem. Nämnden har under 
2023 genomfört ett flertal åtgärder för att öka nämndens förutsättningar för 
budget i balans. Det beslutade omställningsarbetet inom LSS har fortgått. 
Genomlysning av effektiviteten inom IFO visade att kommunen hade fler 
konsultstödda familjehem och HVB-placeringar jämfört med liknande 
kommuner och ett omfattande utvecklingsarbete påbörjades. Resultatet för 
2023 visar +1,5 mkr för IFO. Däremot har behov av mycket avancerade, 
omfattande och kostsamma vårdinsatser på individnivå påverkat nämndes 
förutsättningar negativt. Nämndens insatser för enskilda är starkt 
lagreglerade och ska dygnet runt årets alla dagar säkerställa god trygg vård, 
vara tillgängliga för att kunna agera patient- och brukarsäkert på uppkomna 
akuta 
situationer. Ett krav som finns för nämnden även om budgetförutsättningar 
saknas.  
 
Nämndens effektiviseringsarbete behöver fortgå för att säkerställa en 
budget i balans. Vård- och omsorgsnämnden äskar därför hos fullmäktige 
att underskottet från 2023 inte ska tas med till nämndens budget för 2024. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll vård- och omsorgsnämnden, 2024-02-08, § 5  
Tjänsteskrivelse Ulrica Westerlund, 2024-02-05 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen 
och kommunfullmäktige 
Vård- och omsorgsnämndens underskott för 2023, –0,8 mkr, överförs inte 
till nämndens budget 2024.  
 
Kommunstyrelsen vill uppmärksamma det goda arbetet som nämnden har 
genomfört för att få sin budget i balans och ser det som mycket positivt att 
nämnden är väldigt nära att hålla sin budget för 2023.   
_____ 
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KSAU § 15 Dnr 2024/000039 
 
Plan- och miljönämndens reglemente 
 
Ärende 
I en kommunal verksamhet är personuppgiftsansvaret enligt 
dataskyddsförordningens bestämmelser knutet till respektive nämnd för de 
personuppgifter som förekommer i den egna verksamheten. Ett reglemente 
för nämnden kan i vissa fall användas i stället för 
personuppgiftsbiträdesavtal, PUB-avtal, för reglering av 
personuppgiftsansvar mellan nämnder i kommun eller region. Sveriges 
kommuner och regioner har föreslagit en text att använda i nämndens 
reglemente.  
 
Plan- och miljönämnden har kompletterar sitt reglemente med detta. 
Kommunfullmäktige ska besluta om reglementen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll plan- och miljönämnden, 2024-02-12, § 5 
Tjänsteskrivelse, Helene Jonsson, 2023-12-28 
SKR- reglemente istället för PUB-avtal 2023-04-03 
Förslag på uppdaterat reglemente, plan- och miljönämnden 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen 
och kommunfullmäktige 
Reviderat reglemente för plan- och miljönämnden antas. 
_____ 
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KSAU § 16 Dnr 2022/000206 
 
Medborgarförslag från Vännäs riksteaterförening om loger i 
medborgarhuset 
 
Ärende 
Vännäs riksteaterförening, har, genom Monica Wahlström, Lisa Jonsson, 
Dagmar Schröder, Sandra Karlsson, P-O Sönnermo, och Carina Andersson 
(föreningens styrelse), den 5 december 2022 lämnat in ett medborgarförslag 
om att kommunen skyndsamt ska renovera logerna som tillhör scenen i 
Medborgarhuset. Kommunfullmäktige beslutade att väcka 
medborgarförslaget och överlämna det till kommunstyrelsen.  
 
Kommunstyrelseförvaltningen har utrett förslaget och föreslår att det ska 
beviljas, eftersom det redan pågår underhåll och renovering på 
Medborgarhuset där logerna omfattas. Den renovering som görs är delvis 
kopplat till underhållsarbete som varit eftersatt och finansieras via 
hyresmodellen. Dessutom görs en enklare uppfräschning av logerna, denna 
del belastar kommunstyrelsens budget. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse Karolina Johansson, 2024-01-11 
Protokoll kommunfullmäktige 2022-12-05, § 103 
Medborgarförslag, Vännäs riksteaterförening, 2022-12-05 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen  
Medborgarförslaget bifalls utifrån att arbetet redan är påbörjat och initierat 
och sker i enlighet med medborgarförslagets intentioner.  
 
Medelsanvisning: KSF budget, föreningsliv. 
_____ 
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KSAU § 17 Dnr 2024/000009 
 
Kurser och utbildningar under 2024 
 
Ärende 
Länsstyrelsen Västerbotten bjuder in till regional folkhälsokonferens den 28 
maj i Lycksele. Folkhälsorådet önskar skicka folkhälsorådets ordförande 
Maria Olofsson, och folkhälsorådets vice ordförande Elisabeth Essebro, att 
delta i den regionala folkhälsokonferensen. Folkhälsorådet har dock ingen 
egen budget utan ingår i kommunstyrelsens budget. Kommunstyrelsen 
beslutar om medel för folkhälsorådet.  
 
Funktionsrätt Västerbotten, Länsstyrelsen Västerbotten och Region 
Västerbotten bjuder in till en  grundläggande utbildningsdag i mänskliga 
rättigheter, den 26 april i Umeå 
 
SKR bjuder in till utbildning Delaktighet och utveckling i bostadsnära 
områden och på mindre orter, torsdag den 25 april, digitalt.  
 
SKR bjuder in till Demokratidagen 2024 den 9 april i Stockholm 
 
North Sweden European Office bjuder in till Europaforum Norr den 17-18 
april i Sundsvall, se http://europaforum.nu/ 
 
North Sweden European Office bjuder in till Järnvägsforum Norr den 18-19 
april i Sundsvall, se https://jarnvagsforumnorr.se/ 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Maria Olofsson, C, och Elisabeth Essebro, KD, ges möjlighet att delta i 
folkhälsokonferensen den 28 maj i Lycksele.  
 
Jan Nilsson, M, och Anders Nilsson, C, ges möjlighet att delta på Business 
Arena i Skellefteå den 18 april 2024.  
 
Anna Frej, S, ges möjlighet att delta på Europaforum norra Sverige i 
Sundsvall den 17-18 april 2024.  
 
Anna Frej, S, ges möjlighet att delta på Järnvägsforum Norr i Sundsvall den 
18-19 april 2024.  
_____ 
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KSAU § 18 Dnr 2023/000029 
 
Avtal med Friluftsfrämjandet om Middagsbergets skidanläggning 
- hantering av återremiss 
 
Ärende 
Middagsbacken i Vännäs är ett välbesökts besöksmål i Vännäs. Backen ägs 
och drivs av Friluftsfrämjarna Vännäs som är en ideell förening. Vännäs 
kommun och Friluftsfrämjarna Vännäs har sedan många år en årlig 
överenskommelse/avtal som ger ett årligt stimulansbidrag på 200 000 kr. 
Kommunstyrelseförvaltningen träffar Friluftsfrämjarna Vännäs regelbundet 
och föreningen har vid dessa tillfällen aviserat en önskan om ökning av 
stimulansbidraget för att säkra framtida investeringar och driftkostnader. 
Bidraget uppgår idag till 200 000 kr per år och föreningen önskar en 
höjning med 300 000 kr, till totalt 500 000 kr årligen. 
 
På kommunstyrelsen den 20 februari återremitterades ärendet för att till 
nästa sammanträde med kommunstyrelsen redogöra för föreningens 
investeringsplan, föreningens ekonomiska förutsättningar, genom bokslut 
för 2023, samt ge förslag på en avsiktsförklaring mellan kommunen och 
föreningen. 
 
På kommunstyrelsens arbetsutskott vill förvaltningen diskutera upplägget 
med återremissen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 6 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar att de har diskuterat återremissen 
och inriktningen på vad förvaltningen ska utreda vidare. Arbetsutskottet 
noterar även att de fått information om att utredningen troligtvis inte 
hinner bli klar till kommunstyrelsens sammanträde i april och att beslut i 
ärendet därför kan komma att skjutas på.  
_____ 
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KSAU § 19 Dnr 2024/000022 
 
Inriktningsbeslut för drift av Vännäsbadet - hantering av 
återremiss 
 
Ärende 
Vännäs kommun har under lång tid arrenderat ut sina två anläggningar 
Vännäsbadet och Vännäs camping till en privat aktör. Kommunens 
upphandlade avtal gick ut den 31 december 2023. En direktupphandling har 
gjorts för 2024, och det är samma entreprenör som tidigare som driver 
anläggningen under innevarande år.  Ambition är att under första kvartalet 
år 2024 besluta om en politisk viljeinriktning om hur framtida förvaltning 
av anläggningarna ska utformas.  
 
Kommunstyrelsen beslutade vid sitt sammanträde den 20 februari att 
campingen ska arrenderas på ett 5-årsavtal på marknadsmässiga villkor, 
samt att utvecklingsplaner för bad och camping ska tas fram. Vidare 
beslutade kommunstyrelsen att återremittera frågan om driften av badet för 
en utredning av hur badet ska drivas rent praktiskt, kostnader samt 
säkerhetsansvar för badet samt fördelning mellan ansvaret på bad och 
camping om kommunen tar över driften på badet.  
 
På kommunstyrelsens arbetsutskott vill förvaltningen diskutera upplägget 
med återremissen. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll kommunstyrelsen 2024-02-20, § 13 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott noterar att de har diskuterat återremissen 
och inriktningen på vad förvaltningen ska utreda vidare, framför allt ett 
upplägg där fastighetstjänster i Vännäs AB ska sköta driften av badet, och 
inte kommunstyrelsen och dess förvaltning. Arbetsutskottet noterar även att 
de fått information om att utredningen troligtvis inte hinner bli klar till 
kommunstyrelsens sammanträde i april och att beslut i ärendet därför kan 
komma att skjutas på. 
 
Vidare beslutade arbetsutskottet att hålla en särskild dialog med nuvarande 
entreprenör som en del av underlaget för utredningen. Former för denna 
dialog fastställdes inte utan beslutas i samråd med presidiet.  
_____ 
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